
Til Folketingets Uddannelsesudvalg

Kære Uddannelsesudvalg

Vi er to forældre til to begavede unge drenge med autisme. 

Vi vil gerne søge foretræde for udvalget for at berette om vores og Aarhus Kommunes forslag til 
en STX-asperger uddannelse. Det specielle ved vores ansøgning om STX-mulighed for 
højtfungerende ASF-unge er:

 STX strækkes over 4 år, hvilket
- giver mulighed for at opkvalificere deltagernes kompetencer, så de bedre kan 

gennemføre selvstændige projekter og deltage i gruppearbejde
- gavner målsætningen om, at 95 % af unge skal gennemføre en ungdomsuddannelse

 der er et gymnasium bag (Risskov), hvor medarbejdere og bestyrelse bakker helt op

 der er en kommune bag (Aarhus) med tilsagn om støtte fra autismekompetencer fra bl.a. 
Langagerskolen

 der er en virksomhed (IBM), som vil udleje de nødvendige lokaler i naboejendommen og 
være et eksempel på erhvervsmuligheder

Det er samtidig vort håb, at vi med Uddannelsesudvalgets forståelse og hjælp kan fremme 
sagsbehandlingen af den indsendte ansøgning til Undervisningsministeriet af 31. janiar 2011 , så 
den videre proces kan fremmes og foranstalte, at tilbud står klar sommeren 2012.

Ansøgning til Undervisningsministeriet er vedhæftet som fil.
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